
Referat bestyrelsesmøde MBK 1943 
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Referat fra møde i klubhuset: 16-08-17 kl. 19:00 

Til stede:    Martin, Rene’, Mikael, Birger, Leif og Tom 
Fraværende:    Casper 

Næste møde:    20-09-17 kl. 19:00 

 

 

I. Nye og udmeldte medlemmer 

 
Nye medlemmer: 

 

189 Erik Søndergård 

 
Udmeldte/slettede medlemmer: 

 

---- 

 

II. Pladsen rundt 
 

Mikael laver et kort over landpladserne. 

Pladsen skal have en omgang med buskrydderen. 

Der skal laves en overdækket affaldsplads, hvor der opsættes palletanke/containere til olie og 
farligt affald. 

De manglende fliser i grillhytten skal lægges snarest. 

Rød/grønne skilte sættes op på de vandpladser, der kan bruges som gæstepladser. 

Der ligger en kabinebåd på en trailer bag masteskuret. Det er ikke tilladt og ejeren opfordres 
til at fjerne den. 

 

III. Siden sidst. Er der hængepartier? 

 

Endelig tidspunkt for indvendig maling af klubhuset aftales på næste bestyrelsesmøde. 
 

IV.  Kommende arrangementer 

 

Leif, Rene’ og Birger opsætter lys på klubhuset til regattaen og lægger kul ved grillen. 
 

Skovturen er aflyst på grund af manglende tilslutning. 

 

Der skal købes en ny pokal til Kludepjalte sejladsen 
 

V. Eventuelt 

 

Den reviderede affaldsplan er godkendt af de relevante myndigheder. 
For at nedsætte sagsbehandlingstiden vil bestyrelsen, såvidt det er muligt, forhåndsgodkende 

nye medlemmer via bestyrelsens Facebook gruppe. Det nye medlems data lægges i gruppen 

og bestyrelsen kan derefter hurtigt komme med eventuelle kommentarer. 

Fremadrettet vil der blive opkrævet et depositum på kr. 300 for brug af støvsugeren. 

Depositumet tilbagebetales, når støvsugeren bliver afleveret rengjort og uden skader. 
Bestyrelsen er blevet anmodet om at tillade et medlem at tage en sejlbåd på land for 

vinteropbevaring med masten monteret. Dette er ikke tilladt ifølge klubbens vedtægter, så 

anmodningen kunne ikke imødekommes. 

Klubaftenerne genoptages til oktober. 
Tom laver udkast til aktivitetskalender for 2018. Denne skal gennemgås på næste 

bestyrelsesmøde for eventuelle justeringer af klubbens aktivitetsniveau. 
    
 

21-08-2017 Tom 


